
na 2024 rok

Protokół Nr 11.2024 
z sesji Rady Gminy w Imielnie 

z dnia 17 maja 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 905 do 1017.
W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy, Sołtysi oraz zaproszeni goście wg listy 
obecności stanowiącej załącznik Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,
2. Przyjęcie protokołu Nr 1.2024,
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska i określenia 
przedmiotu działania Nr II.3.2024,

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Społeczno - 
Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa i określenia przedmiotu działania 
Nr II.4.2024,

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 
i Spraw Socjalnych i określenia przedmiotu działania Nr II.5.2024,

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Nr II.6.2024,
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

NrII.7.2024,
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno 

NrII.8.2024,
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Imielno na lata 2024 - 2030 Nr II.9.2024,
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

przedstawicieli do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie Nr 11.10.2024,

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Imielno 
Nr 11.11.2024,

13. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla 
Gminy Imielno Nr 11.12.2024,

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
do dodatku mieszkaniowego Nr 11.13.2024,

15. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi Nr 11.14.2024,

16. Sprawy różne,
17. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Misztal przedstawił porządek obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.
„Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr 1.2024 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po 
przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.
„Za" przyjęciem protokołu Nr 1.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.l. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Michał Misztal.
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 
liczba radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał.
W sesji udział bierze 15-tu radnych.

Ad.p.7. Z treścią uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Nr II.6.2024 zapoznał 
Przewodniczący Rady Gminy.

Ad.p.4. Sekretarz Gminy, Pani Urszula Będkowska poinformowała, że na podstawie 
ustawy o samorządzie gminnym w celu realizacji zadań Gminy oraz zadań ustawowych 
Rada Gminy powołuje komisje stałe. Zgodnie ze Statutem Gminy Imielno stałą Komisją 
rady jest m.in. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska. Do pracy w Komisji Rada Gminy deleguje 
ośmiu przedstawicieli spośród radnych. Rada określa też przedmiot działania Komisji.
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Michał Misztal zapoznał zebranych z treścią uchwały 
w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony 
Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska i określenia przedmiotu działania Nr II.3.2024. 
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.3.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.6. Z treścią uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 
i Spraw Socjalnych i określenia przedmiotu działania Nr II.5.2024 zapoznał 
Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.5.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.5. Z treścią uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Społeczno - 
Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa i określenia przedmiotu działania 
Nr II.4.2024, zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr 11.4.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.
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Ad.p.8. Z treścią uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Nr II.7.2024, zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.7.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.6.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.ll. Uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania przedstawicieli do 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Imielnie Nr 11.10.2024 omówił szczegółowo Wójt Gminy, Pan Michał 
Sobczyk.
Z treścią uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za” przyjęciem uchwały Nr 11.10.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.13. Z treścią uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla 
Gminy Imielno Nr 11.12.2024 zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr 11.12.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.10. Uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na 
lata 2024 - 2030 Nr II.9.2024 omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy, Pani Urszula 
Sobczyk.
Z treścią uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.9.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.14. Uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego

Ad.p.9. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 
rok Nr II.8.2024 omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy, Pani Urszula Sobczyk. 
Z treścią uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr II.8.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.12. Uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Imielno 
Nr 11.11.2024 omówił Przewodniczący Rady Gminy w Imielnie, Pan Michał Misztal. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią uchwały i poddał ją pod 
głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr 11.11.2024 głosowało 14-tu radnych, „przeciw" - 1.
Wójt Gminy podziękował Radnym za przyjęcie tej uchwały.



tym planie ujęte jest też oświetlenie

do dodatku mieszkaniowego Nr 11.13.2024 omówił szczegółowo p.o. Kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie, Pan Marcin Latkowski.
Z treścią uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr 11.13.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.16. W punkcie tym Radny Zdzisław Zygan zapytał czy dopłata do systemu będzie 
tylko w tym roku.
Skarbnik Gminy, Pani Urszula Sobczyk poinformowała, że dopłata do systemu 
występowała już w poprzednich latach. Dopóki nie będzie ustalona stawka za odbiór 
odpadów w takiej wysokości, która wystarczy na pokrycie tego systemu będziemy do 
niego dokładać. Na ten moment w tym zakresie budżet gminy się nie bilansuje 
w zakresie tego systemu.
Radny Stanisław Kukuryk poprosił o udzielenie informacji przez p.o. Kierownika GOPS 
w Imielnie, Pana Marcina Latkowskiego kwestii dotyczących wypłaty dodatku 
osłonowego.
Kierownik GOPS W Imielnie, Pan Marcin Latkowski poinformował, że zostało złożonych 
600 wniosków, które są cały czas rozpatrywane i do dnia 30 czerwca będą wypłacone. 
Aktualnie zostało wypłacone ponad 134 .000,00 zł.
Radny Dariusz Cebulski zwrócił się z prośbą o wystosowanie pisma do Powiatu 
w sprawie drogi Borszowice-Wólka-Chwaścice i przyspieszenia procedur związanych 
z zakończeniem robót na tym odcinku.
Wójt Gminy, Pan Michał Sobczyk poinformował, że z informacji które uzyskał ze 
Starostwa Powiatowego, został już rozstrzygnięty przetarg na budowę tej drogi i został 
wyłoniony wykonawca. Ponadto dodał, że zostaje tylko dopiąć kwestie formalne i na 
podstawie rozmów z Dyrektorem Rejonu w ciągu poł roku te prace powinny zostać 
zakończone.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Wielochowski zapytał o rozpoczęcie prac 
inwestycyjnych związanych z budową drogi w miejscowości Bełk.
Wójt Gminy poinformował, że plan inwestycyjny został zaplanowany na ten rok 
z funduszu własnego Gminy Imielno i w tym momencie finalizowane są sprawy 
formalne z tym związane, m.in. przygotowywana jest dokumentacja przetargowa i do 
końca tego roku odcinek ten zostanie wykonany.
Ponadto Radny Jerzy Wielochowski zapytał czy w 
uliczne.

Ad.p.15. Uchwałę w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi Nr 11.14.2024 omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy, Pani Urszula 
Sobczyk.
Z treścią uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.
Następnie poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr 11.14.2024 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.



miejscowości

Wójt Gminy poinformował, że kwestia oświetlenia ulicznego będzie rozpatrywana 
w perspektywie kolejnych lat na obszarze całej gminy.
Następnie Radny Jerzy Wielochowski zapytał czy gmina płacąc za odpady komunalne, 
płaci za tonaż, ponieważ uważa że powinna być na to nałożona większa kontrola 
ponieważ dopatrzył się pewnych nieścisłości.
Wójt Gminy poinformował, że gmina płaci za tonaż. Ponadto dodał, że śmieciarka 
wjeżdżając na teren gminy jest ważona i w momencie, gdy opuszcza teren gminy 
również. Wójt Gminy dodał, że przyjrzy się dokładnie kwestii odbioru odpadów z terenu 
gminy i będzie to na bieżąco monitować.
Radna Grażyna Domagała zapytała kiedy nastąpią prace związane z budową chodnika 
w miejscowości Helenówka.
Wójt Gminy poinformował, że w toku rozmów z Zarządem Dróg Powiatowych 
w Jędrzejowie uzyskał informacje, że wszystkie przetargi zostały zakończone jednak nie 
zna szczegółowego harmonogramu prac wykonawcy.
Radna Urszula Zawada poinformowała, że na odcinku drogi powiatowej Karczunek- 
Dalechowy, która jest do połowy tylko wykonana znajduje się uskok, na który skarżą się 
mieszkańcy i w jakim terminie zostanie ona dokończona.
Wójt Gminy poinformował, że znając plany inwestycyjne Starostwa Powiatowego na ten 
rok na drogach powiatowych na terenie Gminy Imielno, tj. 200 metrów chodnika 
w miejscowości Helenówka; 300 metrów masy asfaltowej w Stawach i dokończenie 
drogi Borszowice-Wólka - są to wszystkie inwestycje na ten rok. Następnie 
poinformował o planach inwestycyjnych zaplanowanych na kolejny rok.
Radny Michał Krążek zapytał o dokumentację przetargową na remonty strażnic.
Wójt Gminy poinformował, że jeżeli chodzi o dokumentację przetargową, czeka na 
dokończenie kosztorysów, które jak sądzi zostaną sporządzone w ciągu miesiąca i wtedy 
zostanie ogłoszony przetarg.
Sołtys Jan Czarnecki zapytał czy w tym roku będą utwardzane drogi polne.
Wójt Gminy poinformował, że część dróg polnych w tym roku była już utwardzana 
i w dalszym ciągu systematyczne jest to wykonywane.
Sołtys Tadeusz Kośmider zgłosił, że w złym stanie jest droga polna w
Zegartowice, która wymaga wyrównania.
Wójt Gminy poprosił o zgłaszanie właśnie tych najbardziej wymagających poprawy 
odcinków dróg i wtedy zostaną zaplanowane prace związane z ich wyrównaniem 
i ewentualnym położeniem kamienia. Ponadto dodał, że jak najbardziej zostanie tam 
oddelegowana równiarka.
Sołtys Adam Koziński zgłosił problem zarośniętych poboczy, szczególnie przy drogach 
powiatowych, ponadto zaproponował objazd po terenie Gminy Imielno w celu 
wykonania rozeznania dotyczącego stanu dróg.
Wójt Gminy poinformował, że uzyskał informacje ze Starostwa Powiatowego, że prace 
z tym związane zostaną wykonane najprawdopodobniej w miesiącu czerwcu.
Radny Dariusz Cebulski zgłosił problem dotyczący elektryki w strażnicy OSP 
w Borszowicach, ponieważ jest ona do poprawy, a skoro jest objęta okresem 
gwarancyjnym należy to zgłosić do wykonawcy w celu poprawy.



Ad.p.17. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując 
zakończył posiedzenie.

Wójt Gminy poinformował, że rozezna temat i podejmie działania w tej kwestii.
Radny Daniel Biernacki zgłosił problem śmieci na poboczach dróg gminnych.
Wójt Gminy poinformował, że utrzymanie porządku wynika z zadań bieżących należy do 
zarządcy drogi i z perspektywy czasu praktykowane było sprzątanie poboczy zarówno 
przy drogach gminnych jak i powiatowych i będzie to kontynuowane.
Radny Stanisław Domagała zapytał o drugą transzę na przebudowę dróg z Polskiego 
Ładu i czy zostały wymienione elementy na placach zabaw.
Wójt Gminy poinformował, że przetargi zostały rozstrzygnięte, umowy zostały 
podpisane, natomiast place zabaw zostały skontrolowane a wszystkie elementy, które 
wymagały wymiany zostały zweryfikowane i zostaną wymienione.
Radny Józef Świetlik poprosił o interwencję do Powiatu w sprawie wyczyszczenia rowu 
w miejscowości Imielnica.
Wójt Gminy poinformował, że będzie problem już na etapie rozmów z Powiatem.
Sołtys Tadeusz Grzelec również zgłosił problem dotyczący kwestii rowu w miejscowości 
Imielnica.
Wójt Gminy poinformował, że będzie naciskał w tej sprawie, jednak niczego nie może 
obiecać.
Następnie Wójt Gminy poinformował zebranych, że w związku z tym iż w miesiącu 
kwietniu wystąpiły przymrozki, i w związku z tym została powołana Gminna Komisja do 
spraw szacowania strat i będzie przyjmowała wnioski od rolników. Wnioski będą 
przyjmowane od dnia 17 maja do dnia 27 maja, następnie komisja na podstawie 
złożonych wniosków będzie jeździła w teren i prowadziła weryfikację. Wszelkie 
wymagane dokumenty są dostępne na stronie internetowej BIP, jak również 
u pracownika Urzędu Gminy.
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